
 
 
 
10th August, 2022                                                   Circular No: 21068 

Dear Parents/Guardians, 

Summer Holiday Reading “Parent-child Reading Program” (S1-S2) 

 

It is very important that our students keep up the habit of reading during the summer vacation. The 

School Library & Reading Promotion Committee, Moral Education Group and the Chinese Department 

are holding the “Parent-child Reading Program” for this purpose.  We encourage students to share their 

reading with the parents/guardians.  Students should complete the reading record form. Chinese 

teachers will collect the reading record in the first week of September. We also provide the following 

information for your reference. 

 

 Hong Kong Public Libraries (HKPL) 

Visiting and reading in the public and central libraries has always been a rewarding experience for 

students. The Hong Kong Public Libraries offer different reading activities during the summer. 

And HKPL Online Reading https://www.hkpl.gov.hk/en/e-resources/e-books/home 

By logging in with personal Hong Kong Public Libraries accounts, students can read Chinese and 

English e-books and audio books. 

 

 HK Reading City (eRead Scheme) 

https://www.hkreadingcity.net/en/ereadscheme  

To access the eRead Scheme of the HK Reading City, students need to login the platform with their 

HK EdCity Login ID and password. 

 

“Parent-child Reading Program” reading records can be downloaded from the School Library website 

shorturl.at/bciK2.  For enquiries, please contact Ms. SF Lee or Mrs. Mak at 2711 8175. 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

 

Lee Ting Leung 

Principal

https://www.hkpl.gov.hk/en/e-resources/e-books/home
https://www.hkreadingcity.net/en/ereadscheme
https://www.csklsc.edu.hk/CustomPage/paragraphGroup.aspx?ct=customPage&webPageId=22&pageId=34&nnnid=30


 
 
 

敬啟者：                   通告編號：21068 

 

暑期閱讀「親子閱讀計劃」(S1-S2) 

為鼓勵學生於暑假期間閱讀課外書籍，本校圖書館及推動閱讀小組，德育組與中文

科現正舉辦「親子閱讀計劃」，鼓勵親子間閱讀和分享。學生須完成親子閱讀紀錄表，

中文老師會於九月第一個星期收回閱讀紀錄表。此外，本校為學生推介以下閱讀資訊： 

 

 香港公共圖書館 

學生可親臨各區公共圖書館及中央圖書館閱讀及借閱書籍或參與香港公共圖書館提

供的各種閱讀活動。 

閱讀香港公共圖書館電子書 https://www.hkpl.gov.hk/tc/e-resources/e-books/home 

以學生/讀者個人「香港公共圖書館」帳戶資料及密碼登入使用，可閱讀中、英文電

子書及有聲書。 

 

 香港教育城 「e 悅讀學校計劃」 

https://www.hkreadingcity.net/zh-hant/ereadscheme  

以學生個人「教育城」用戶名稱及密碼登入使用。 

 

學生可到學校圖書館網頁 shorturl.at/bciK2下載「親子閱讀計劃」閱讀紀錄表。如有

查詢，請致電 2711 8175 與圖書館李老師或德育組麥老師聯絡。 

 

此致 

各家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李丁亮  啟 

二○二二年八月十日 

https://www.hkpl.gov.hk/tc/e-resources/e-books/home
https://www.hkreadingcity.net/zh-hant/ereadscheme
https://www.csklsc.edu.hk/CustomPage/paragraphGroup.aspx?ct=customPage&webPageId=22&pageId=34&nnnid=30
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